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PROTOKOLL Nr 5/ 2010 
 
Art Styrelsesammanträde ÖNBF 

 
Dag  Lördag 29 Maj 2010, 10.00 

 
Plats Skellefteå Drive Center, Fällfors Skellefteå 
 
Närvarande:      Mats Öberg Ordförande 

     Barbro Forsman Kassör  
   Ulf Sikström Sekreterare 
  Roger Andersson Styrelseledamot 
  Staffan Rönnmark Styrelseledamot 
  Thomas Fredriksson Styrelseledamot 
Övriga:   Hans Aldenlöv Kansliet 
 Bengt Söderberg SGA Karting 
 Maria Aldenlöv Ledamot Racing kommittén 
 Tom Verta  SGA Radiostyrd Bilsport, Ordf. Skellefteå MS 
Ej Närvarande  
  Roger Öberg Styrelseledamot 
  Lina Westerberg Ungdom 
    
§ 62 Sammanträdets öppnande 

    Ordförande Mats Öberg hälsade välkommen och förklarade styrelsesammanträdet öppnat. 
 
§ 63 Godkännande av föredragningslista 
Efter komplettering av Ej Föranmälda frågor, godkändes föredragningslistan. 
 
§ 64 Skrivelser och meddelanden 
Kansliet (Hans Aldenlöv) föredrog inkommen post utöver det som tidigare skickats till 
respektive ledamot.  
Skrivelse från NMS Boden angående att få använda Jan Forslund till Teknisk kontrollant vid 
tävling i Boden 12/6. 
Beslut: Styrelsen godkänner att NMS Boden använder Jan Forslund till teknisk kontrollant 
12/6. 
 
§ 65 Ekonomisk redovisning 
Barbro föredrog aktuell ekonomisk rapport. Barbro får i uppdrag att titta på ett nytt 
ekonomiprogram. 
 
§ 66 VIF/NIF  
Roger deltog vid SISU:s möte under V.21. Roger berättande att det nu finns möjlighet att få bra 
rabatter inom hotellkedjor. Roger kollar vad möjligheterna är i distriktet för att kunna använda 
detta.  
Mats informerade om att det i år kommer att finnas möjlighet att visa upp sporten under Nolia 
mässan i Piteå. Mats kollar med Piteå MS om den lokala klubben har möjlighet att medverka. 
 

ÖVRE 
NORRA
BILSPORTFÖRBUNDET



 2

§ 67 Information av inbjudna SGA 
Bengt Söderberg från Karting kommittén besökte dagen styrelsemöte och föredrog om 
verksamheten. Likt övrig verksamhet finns det mycket funderingar kring klassindelningarna. 
Det mesta inom grenen är givetvis positivt. En viss nedgång i antal deltagare har synas under 
början av säsongen. Deltagarna fick en frågestund, och Bengt kunde skingra lite funderingar 
från mötesdeltagarna. 
Maria Aldenlöv, ledamot i Racing kommittén var också gäst vid dagens styrelsemöte och 
kunde som färskning vara med och i första hand ta del om hur det funkar. 
Tom Verta berättade om verksamheten i sin sportgren och om arbetet med att utveckla 
densamma. Tom tog upp vikten av att alla sportgrenar framledes ställer upp på distriktets höst 
konferens. Det är på detta forum kommande säsong ska fastställas.  
 
§ 68 Domare/Tekniker 
Distriktets domar och tekniker lista uppdaterades. Finns på hemsidan. 
 
§ 69 Teknikerväska/Ljudmätare/Klockbank 
Teknikerväska/Ljudmätare/Klockbank skall finnas hos Hans på kansliet.  
Efter förfrågan från Bengt Söderberg kommer vi att kontrollera möjligheten att skaffa ett 
transpondersystem. 
 
§ 70 Ej föranmälda frågor 
 

A. Höstkonferens 
Staffan presenterade ett upplägg inför höstens konferens. Ett färdigt upplägg med plats kommer 
att kunna fastställas inom kort. Stor vikt kommer att läggas vid att alla arrangörer som skall 
köra tävlingar kommande år medverkar för bla kalenderläggning och regelskrivning. 

 
B. Kursavgift 

Kostnaderna för NMS:s deltagare vid teknikerkursen i Boden halveras med motiveringen att 
dessa fyra användes som föreläsare/hjälpredor.   

 
C. Tillstånd 

Ansökningar på BS online ställer fortfarande till problem. Mycket småfel i systemet, även 
utbildningen i klubbarna är dålig. Manual finns på SBF:s hemsida 
 

D. Banbesiktning 
Mats kollar med Berndt angående rutiner för banbesiktning. 
 
§ 71 Nästa sammanträde. 
Nästa sammanträde i telefon 16/6 
 
§ 72 Avslutning 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 
 

 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
Ulf Sikström            Mats Öberg 
Sekreterare    Ordförande 


